
 Číslo materiálu : 05/01 

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum :   1.10.2018 

Přítomni: 

 

 

Hosté: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Juraj Kozák, Ing. Jaroslav Kropáček CSc., Ing. Jan Vališ, RSDr. Václav Holub, Ing. 

Alena Majznerová  

 

Yveta Horynová DiS, Ing. Josef Viktora, Martin Hlavatý, Dobroslav Vepřek,  

 

Jana Adamová, Marie Janásková, Michal Králik 

 

Josef Beránek 

Člen RM: Ing. Josef Viktora 

Příští jednání: 3. 12. 2018 v budově MÚ Václavské nám. 182 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města 

     I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

         a) zápis z komise pro městská sídliště ze dne 1.10.2018 

 

     II. ukládá 

        TO OI osadit lavičkami úvozovou cestu na Kaňk. Termín ….(konkrétní) 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

1. Zahájení jednání – přivítání členů, prezence 

 

2. Poděkování 

V úvodu pan předseda Jan Vališ poděkoval všem členům za práci v Komisi pro městská sídliště 

(KMS) a požádal členy o vyjádření, zda mají zájem i nadále býti členy komise. Kladně se 

jednoznačně vyjádřili: z přítomných Ing. Kropáček, Ing. Majznerová, Ing. Vališ a telefonicky 

potvrdili zájem paní Jana Adamová a Marie Janásková. Seznam předá předseda KMS nové RM.. 

 

3. Seznámení s programem jednání 

- kontrola předchozích úkolů, reakce RM 

- aktivita členů 

- nové úkoly 

 

4. Kontrola úkolů 

RM na svém jednání ze dne 5.9.2018 projednala návrhy a připomínky komise a dle usnesení 

č. 638/18 rozhodla takto: 

Úkol 1702 – Lavičky a koše k úvozové cestě: RM s lavičkami souhlasí, ale s vyvážením 

odpadkových košů budou mít TS problém, proto se nedoporučuje. 

Úkol 1701 – Vodní prvky: RM nemá se začleněním vodních prvků do projektu Revitalizace Hlouška 

problém 

Ing. Vališ okomentoval usnesení RM – rád by, aby RM ve svých usneseních udělovala přímé úkoly 

zodpovídajícím osobám. Pak se budou úkoly plnit. 

 

5. Aktivity členů 

Ing. Vališ poděkoval za účast na „Setkání výborů, komisí a členů zastupitelstva města“ 26.09.2018. 

Za KMS se zúčastnili: Marie Janásková, Ing. Jaroslav Kropáček CSc., Juraj Kozák a Ing. Jan Vališ. 

 



 

Úkol 1810: Ing Majznerová, po rozhovoru s občanem sídliště Šipší, upozornila na nedokončený 

Generel dopravy Šipší – ulice 17. listopadu ve spodní části měla mít šikmé parkovací stání, stále 

zůstává podélné. 

Poznámka po jednání Ing. Vališ: dle zápisů v lednu, březnu a květnu KMS opakovaně navrhovala 

zpracovat studii na rozšíření vozovky v dolní části ulice 17. listopadu o cca 2 metry (rozměry 

chodníku), což vytvoří až 20 parkovacích míst. Vyjádření TO OI p.Pospíšilová – z hlediska ubírání 

zeleně – nepřijatelné. 

 

Úkol 1811: Ing Majznerová viděla ve večerních hodinách jet po nové úvozové cestě na Kaňk osobní 

automobil. Komise žádá o doplnění sloupků na kraj cesty. 

Dobroslav Vepřek: z důvodu bezpečnosti nemůžeme umístit sloupek na okraj cesty, po setmění by 

mohlo dojít k úrazu. V současné době je ve výstavbě osvětlený chodník ze sídliště na Kaňk 

k rozhledně. Po dokončení chodníku a za předpokladu dosahujícího osvětlení na začátek úvozové 

cesty, lze uvažovat o sloupku. 

 

Úkol 1812: Ing. Kropáček a J. Kozák opakovaně upozorňují na neořezávání stromů v obou sídlištích. 

Stromy jsou příliš rozrostlé a potřebují péči. Žádají referenta veřejné zeleně pana Bc. Šestáka TO OI 

o prohlídku všech problémových lokalit, zejména stromů zasahujících do oken občanů a do oken 

školy Jana Palacha (situaci u školy prověří Ing. Vališ přímo s paní ředitelkou školy).  

 

6. Zasílání aktualit předsedům SVBJ 

Ing. Kropáček upozornil na absenci důležitých údajů v bytových domech (výluka elektřiny…). 

Úkol 1813: Komise žádá RM o přidělení úkolu IT oddělení – Všechny aktuality (odstávky elektřiny 

apod.) zasílat automaticky na vědomí všem předsedům SVBJ k vyvěšení na společné informační 

tabuli jednotlivých SVBJ. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

Komise žádá o dokončení Generelu sídliště Šipší – parkování v dolní části ul. 17. listopadu 
 

Komise žádá o osazení laviček v nové újezdové cestě – konkrétní zadání úkolu 
 

Komise žádá Bc. Šestáka o revizi všech stromů na sídlištích 
 

Komise žádá město o zasílání důležitých aktualit (odstávka elektřiny…) předsedům SVBJ  

 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsal : Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřil: Ing. Jan Vališ 


